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Bestyrelsen har indhentet tilbud på lyd dæmpning af loftet. Loftet bliver sat op i uge 1. 
Derfor kan stueetagen ikke reserveres i den uge. 

 

 
Der vil i løbet af december blive lavet en ny legeplads.  
Var der nogle der kunne tænke sig at bruge en eftermiddag på at tage den gamle legeplads ned, og 

køre på lossepladsen, Det ville det være rart. Hører gerne fra jer. 
 

Generalforsamling den 17.03.2010 i fælleshuset. 
Bestyrelsen håber, der kommer rigtigt mange. 
Formanden, et bestyrelsesmedlem fra søhusene og stenhusene på valg 
Hvis du har lyst til at deltage i bestyrelses arbejde så henvend dig til 
bestyrelsen. 

 husk! 
Hvis man har ønsker om beskæring/beplantning/nye pærer osv, så er det 
bestyrelsen man skal henvende sig til, ikke gartneren.  
Gartneren vil begynde at beskære træer og plante nye bøge hække (dem der 
er gået ud) 
 
Tak til alle der har sendt deres adresser, regner med de sidste er på vej ☺ 
          

                                                    
 
Der vil igen i år blive arrangeret noget fælles spisning i december. Det bliver 
den10.12.2009 (hvor der ville have været fællesspisning) Alle møder op med 
festlig julemad, som bliver stillet på et fælles bord, og hvor vi smager på det 
hele. 

                                                      
 

                                I ønskes alle en glædelig jul og godt nytår. 


